
   

 
 

 
 

Liikunta-asiain neuvottelukunta  

 

Muistio 

 

Aika: 8.11.2023 klo 17.00 

Paikka: Iisi areena 

 

 

Läsnä: 

 

Markku Loukusa Iisu ry Pj. 

Pekka Suopanki Iin kunta/vapaa-aikapäällikkö siht.  

Pasi Rajala  Iin kunta/liikuntapaikkamestari 

Pauli Tiiro  Iin Urheilijat 

Pertti Huovinen Iin Yritys ry 

Arja Soronen  Iin Hiihtoseura ry 

Mira Salmi  Ii Volley ry 

Marko Huhtakangas Ii Disgolf ry 

Sirpa Varanka Kuivaniemen Yritys ry 

Johanna Jakku-Hiivala Iin kunta/hyvinvointilautakunta 

Piia Karttunen  Oulun Seudun Leader 

 

 

 
1. Puheenjohtajan valinta 

- Puheenjohtajaksi valittiin Markku Loukusa 

- Puheenjohtaja avasi kokouksen 

 

2. Oulun Seudun Leader/hanke-info 

 

- Piia Kerttunen esitteli Leaderin hanke-mahdollisuuksia 

 

 

3. Liikuntapaikkojen ajankohtaiset asiat 

- Lumetus onnistunut, Illissä lumetettu latu käytössä 

- Latuverkoston siltaremontti käynnissä Illinsaaressa 

- Hoitoluokitukset samat, kuin aiemmin(jääalueet, ladut) 

 

 



4. Liikuntapalveluiden ajankohtaiset asiat 

- Elintapaohjaajan vakanssin täyttäminen/palkkaaminen 

- Iisi areenalla liikuntahallin lohkot täydellä käytöllä 

- Liikuntasalien tilanne, Valtarin remontti vaikuttaa todennäköisesti salivuoroihin 

tulevaisuudessa 

 

 

 

5. Urheiluseurojen kuulumiset 

 

Ii Volley 

- Junioreiden harjoitusvuorot pyörii, junioreilla turnauksia, naisilla sarjatoimintaa 

lentopallossa 

 

II DiscGolf  

- Toimintaa ollut yhden vuoden, Kärkkäinen Open järjestetty, junioreita 18 hlö, talvirata 

toimintaa Tikkasessa 

 

Iin Urheilijat 

- Pesäpallokausi päättynyt, salissa vuoroja Valtarilla, kansalliset hiihtokisat helmikuussa, 

pesäpallossa junioreita paljon 

 

IisU 

- Suunnistuskausi paketissa, kesällä ollut suunnistuskouluja, 3 kpl Oulurasteja, kesällä 

järjestetty kaksipäiväiset suunnistuskisat 

 

Kuivaniemen Yritys 

- Viitenä päivänä viikossa toimintaa mm. lasten liikuntakerhoja ja jumppaa, 

kumppanuushanke Poplin kanssa yleisurheilussa 

 

 

6. Muut asiat 

- Seuroilla mahdollisuus järjestää helmikuussa tapahtuma taidepuiston luisteluradalla 

liittyen Ii 650-vuotisjuhlavuoteen 

 

 

 

Kokous päättyi klo 18.30 

 

 


